

Title (en)

Information carrier or timetable mounted on a post.

Title (de)

Auf einem Pfahl befestigbarer Informations- oder Fahrplanträger.

Title (fr)

Porte-information ou porte-horaire fixé sur un poteau.

Publication

EP 0273022 A2 19880629 (FR)

Application

EP 87870183 A 19871217

Priority

BE 217604 A 19861224

Abstract (en)

The invention relates to an information holder or timetable holder intended to be mounted on a post. It consists of a transparent sheath (10) of elliptical cross-section placed around a post (P) and serving to contain the information. The transparent sheath is closed off at the bottom and top by supporting elliptical discs (1, 3) which each consist of two parts and have a circular collar (5, 7). The two halves of each supporting disc are fitted with a screw which may be driven into the post in such a way that the assembly is mounted on the post. The information should be affixed behind each of the transparent parts (10) on a flexible card having a width equal to half the circumference of the elliptical section. The height of the flexible card is equal to that of the transparent part. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention a trait à un support d'information ou support d'horaires destiné à être fixé à un poteau. Il est composé d'une gaine transparente (10) à section elliptique, placée autour d'un poteau (P) et servant à contenir l'information. La gaine transparente est bouclée à ses parties inférieure et supérieure par des disques elliptiques de support (1, 3), composés chacun de deux parties et pourvus d'un collet circulaire (5, 7). Les deux moitiés de chaque disque de support sont munies d'une vis pouvant être serrée contre le poteau de façon à ce que l'ensemble soit fixé au poteau. L'information doit être apposée derrière chacune des parties transparentes (10) sur une carte souple dont la largeur est égale à la demie circonference de la section elliptique. La hauteur de la carte souple est égale à celle de la partie transparente.

IPC 1-7

G09F 1/00; G09F 7/18

IPC 8 full level

E01F 9/011 (2006.01); **G09F 7/18** (2006.01); **G09F 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

E01F 9/65 (2016.02); **G09F 7/18** (2013.01); **G09F 15/0037** (2013.01); **G09F 2007/1817** (2013.01); **G09F 2007/183** (2013.01)

Cited by

EP1321077A3; EP0727765A1; EP0377213A3; DE19600219A1; DE19600219B4; GB2214691A; GB2214691B; EP1980815A3; BE1013714A3; EP0422772A1; US5116204A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0273022 A2 19880629; EP 0273022 A3 19880817; BE 906046 A 19870416

DOCDB simple family (application)

EP 87870183 A 19871217; BE 217604 A 19861224